
 

RONDVRAAG 

Kunstgrasvelden 

 

Gisteren is er naar aanleiding van berichtgeving in de media, waaronder een uitzending van 

Zembla, enige onrust ontstaan over de veiligheid van rubberen korrels op kunstgrasvelden. 

Aanstaande maandag is er overleg van de Vereniging Sport en Gemeente en het RIVM naar 

aanleiding van de uitzending van Zembla.  

Mogelijkerwijs kan er ook in Woerden naar aanleiding hiervan zorg ontstaan bij gebruikers 

van deze velden. Onze fractie heeft daarom de volgende vragen: 

1. Heeft het College kennis genomen van de berichten? 

2. Op welke manier wil het College met deze berichten omgaan om zowel duidelijkheid 

te krijgen over de situatie in Woerden als zorgen over de veiligheid weg te nemen? 

3. Is er aanleiding om op korte termijn maatregelen te nemen? 

4. Op welke manier denkt u de communicatie hierover vorm te geven? 

Tot zover, 

CDA, Henny Ekelschot 

http://www.trouw.nl/tr/nl/39681/nbsp/article/detail/4389562/2016/10/05/KNVB-bezorgd-over-rubberen-korrels-kunstgras.dhtml

